



WAFFLE  
GENIUS

5  
PROGRAMS

ENDLESS  
CREATIONS

INCL.  
RECIPE  
BOOKLET

## DIGITAL BELGIAN WAFFLE IRON 'WAFFLE GENIUS'

- > Bakes any type of waffle for you in a perfect way thanks to the automatic programs
- > Five automatic programs: 'Brussels', 'Belgian', 'Breakfast/Healthy', 'Liège' + 1 personalised 'Custom' program
- > 7 individually adjustable browning levels
- > Intelligent operation: has automatic programs with preset times, counts down during baking cycle (timer), indicates when waffles are ready (end signal)
- > Waffle plates with a high-quality, non-stick coating with which you can bake 2 waffles with a 5 x 5 pattern at a time
- > Safety lock for easy movement
- > Stylish stainless steel finish
- > Cool touch and built-in safety features
- > Floating lid that automatically adjusts to the contents for an optimal baking result with rising doughs
- > Advanced waffle plates uniquely developed with overflow (no spilling) and ideal waffle thickness for an airy, crispy, and uniform waffle
- > Fast baking results thanks to the high wattage of 1600 W and the double heating element
- > Simple control panel with blue-illuminated LCD display
- > Including recipe booklet

## DIGITALES BELGISCHES WAFFELEISEN 'WAFFLE GENIUS'

- > Backt für Sie perfekt jede Art von Waffeln dank der automatischen Programme
- > 5 automatische Programme: „Brüsseler“, „Belgische“, „Frühstück/Gesundheit“, „Lütticher“ + 1 personalisiertes Programm „Individuell“
- > 7 Bräunungsgrade individuell einstellbar
- > Intelligentes Waffeleisen: automatische Programme mit voreingestellten Backzeiten; Timer läuft ab während des Backzyklus; Endsignal ertönt wenn die Waffeln fertig sind
- > Waffelplatten mit einer hochwertigen Antihafbeschichtung, mit der Sie jeweils 2 Waffeln mit Muster 5 x 5 gleichzeitig backen können
- > Mit Sicherheitssperre für einfachen Transport
- > Elegante Edelstahl-Ausführung
- > Hitzeschutz und integrierte Sicherheitsfunktionen
- > Schwimmender Deckel, der sich automatisch an den Inhalt anpasst, für ein optimales Backergebnis bei aufgehenden Teigen
- > Einzigartige fortschrittliche Waffelplatten mit Überlauf (kein Verschütten) und idealer Waffeldicke für eine luftige, knusprige und gleichmäßige Waffel
- > Schnelle Backergebnisse dank der hohen Wattleistung von 1600 W und dem doppelten Heizelement
- > Einfaches Bedienfeld mit blau beleuchtetem LCD-Display
- > Inklusive Rezeptheft

Watt  
1600

Pack  
36,2 x 17,5 x 35,5 cm

  
4,52 kg

  
5411397138767

  
2

  
60

